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Valtuustoseminaarissa toukokuussa 2019 päätettiin, että kunnanhallitus 
toteuttaa kylätapaamiset. Kunnanhallitus piti 17.2.2020 Hirvikosken, 
Haaviston ja Vastilan kylätapaamisen Hirvikosken koululla. Hallintojohtaja 
kirjasi keskusteluryhmistä huomiot, jotka löytyvät kokonaisuutena 
liitteestä.  
 
Keskeisimmät ja eniten mainintoja saaneet kirjaukset koskevat teiden 
kuntoa, joukkoliikennejärjestelyjä, kylällä tarpeellisia investointeja, koulun 
säilyttämistä sekä alueen matkailua. Seuraavassa on esitetty vastaus- ja 
toimenpide-ehdotukset edellä mainittuihin kirjauksiin.  
 
Vastaukset keskeisimpiin esille nousseisiin kysymyksiin ja niihin 
kohdistettavat toimenpiteet: 
 
Joukkoliikenne: 
 
Julkisen liikenteen kannattavuus riippuu matkustajamääristä. Olemassa 
olevan liikenteen matkustajamäärät ovat kunnan viranhaltijoiden 
näkemyksen mukaan vähäiset. Liikenteen järjestäminen on 
kustannuskysymys. Kunnanhallitus toteaa, että julkiseen liikenteeseen 
tehtäviä pieniä muutoksia voidaan tutkia, mutta laajamittaisiin muutoksiin 
ei ole tällä hetkellä mahdollisuutta. 
 
Teiden kunto:  
 
Liikennejärjestelyt ja teiden kunto on pääasiassa ELY-keskuksen vastuulla. 
Kunta on aktiivisesti yhteydessä ELY-keskuksen kanssa kunnan teiden 
kunnon edistämiseksi.  
 
Kylällä tarpeelliset investoinnit 
 
Kylätapaamisessa esiin nousseet hyvin maltilliset investointitarpeet voidaan 
mahdollisuuksien mukaan ottaa huomioon vuoden 2021 talousarvion 
valmistelussa.  
 
Koulun säilyttäminen 
 
Kouluverkon rakenne riippuu vahvasti oppilasmääristä sekä kunnan 
taloudellisesta tilanteesta. 
 
Alueen matkailu  
 
Kymijoen alue otetaan jatkossa paremmin huomioon kunnan muun 
matkailumarkkinoinnin ohessa. 
 



 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus merkitsee tiedoksi muistion ja siihen liittyvät toimepide-
ehdotukset. 
 

Päätös Hyväksyttiin.  


